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Abstract (en)
A device for assembling a stack of perforated papers contains a pin (1) provided with a widened head (2), and having a circular thread (4) along its
shank. The pin (1) is pushed through the perforations until it makes contact with its head (2). A nut element (6) is screwed onto the threaded shank
(4) projecting on the other side. The pin element (1) is produced integrally together with the nut element (6), in a divided form, by injection. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Zusammenhalten eines Stapels gelochter Papiere enthält einen mit einem verbreiterten Kopf (2) versehenen Stift (1), der
längs seines Schafts ein Rundgewinde (4) aufweist. Der Stift (1) wird durch die Löcher hindurchgesteckt, bis er mit seinem Kopf (2) anliegt. Auf den
auf der anderen Seite herausstehenden Gewindeschaft (4) wird ein Mutternelement (6) aufgeschraubt. Das Stiftelement (1) wird zusammen mit dem
Mutternelement (6) einstückig in einer geteilten Form durch Spritzen hergestellt. <IMAGE>
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